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Zápis č. 4/2020 

ze zasedání finančního výboru, konaného dne 9.12.2020 
od 16:00 hodin v zasedací místnosti obřadní síně  

 
Přítomní členové výboru:  

Ing. Viktor Burkert, Petra Grubnerová, Ing. Zdeněk Kot, Ing. Věra Mastná  

Mgr. Adam Voldán: přítomen od 16:30 hod. 

Přítomní hosté: Ing. Jiří Chalupecký od 16:00 do 16:15, Ing. Simona Boldi, Michaela Beranová 

od 16:15 do 16:25 

 

Zapisovatel: Ing. Marcela Maršíková 

Ověřovatel zápisu: Petra Grubnerová 

Program jednání: 
1) Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2) Návrh rozpočtového opatření města Beroun č. 2 pro rok 2020 
3) Rozpočtové provizorium města Beroun pro rok 2021 
4) Analýza a plán rozvoje sportu ve městě Beroun 2018-2030 – aktualizace projektu 
5) Plán činnosti finančního výboru na rok 2021 
 

K bodu ad 1)    Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Jednání výboru zahájil v 16,00 hod a dále řídil předseda Ing. Viktor Burkert. Určil zapisovatelem 

tajemnici výboru a ověřovatelem zápisu Petru Grubnerovou.   

Navrhl k odsouhlasení program ve shora uvedeném znění. 

 

Finanční výbor schvaluje program jednání  

Hlasování:  4 pro - 0 se zdržel - 0 proti 

Poté předseda FV navrhl vzhledem k potřebě přítomnosti tajemníka MÚ a následně i zástupců 

z Odboru školství a volnočasových aktivit projednání bodů 2, 3 a 4 schváleného programu 

s tím, že hlasování o těchto bodech proběhne až po jejich projednání. 

Hlasování:  4 pro - 0 se zdržel - 0 proti 

K bodu ad 2)   Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 2 pro rok 2020 
Byl projednán návrh Rozpočtového opatření č. 2. pro rok 2020. Změny v úpravě tohoto návrhu 

byly popsány v důvodové zprávě a po úvodním slově předsedy FV tajemník MÚ přítomným 

členům vysvětlil detailně důvody pro RO popsané ve výše zmíněné důvodové zprávě. Oproti 

RO č. 1 pro rok 2020 totiž došlo ke zvýšení běžných výdajů, spojených s nákupem ochranných 

pomůcek (roušky, respirátory, desinfekce, ionizátory a zejména vybudování zázemí pro 

nemocné lidi bez přístřeší jak při jarní, tak při podzimní vlně) v rámci krizového opatření 

v ochraně proti epidemii COVID – 19. Ostatní kapitoly rozpočtu nedoznaly podstatných změn. 
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V diskusi ohledně tohoto bodu se FV rovněž vrátil k aktuálnímu stavu plnění příjmových 

kapitol v rozpočtu pro rok 2020, čímž navázal na své předchozí zasedání. Dle dostupných dat 

dojde v roce 2020 k naplnění příjmových kapitol rozpočtu a dle výhledu je pravděpodobné, že 

příjmové kapitoly rozpočtu budou o něco vyšší než odhadované v RO č.1. 

 
K bodu ad 3)   Rozpočtové provizorium města Beroun pro rok 2021 
Vzhledem k nevyjasněným dopadům vládních nařízení, schválených v Poslanecké sněmovně 
Parlamentu ČR ve 47. týdnu a dalším plánovaném projednávání v Senátu ČR a poté 
pravděpodobně v Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR, rada města doporučuje  
zastupitelstvu města schválit pravidla rozpočtového provizoria k zajištění plynulého 
rozpočtového hospodaření města a organizací jím založených a zřízených 
 
Přítomní členové FV měli k tomuto bodu řadu otázek na tajemníka MÚ a na tajemnici FV, kteří 
jim všechny dotazy zodpověděli. Jednalo se především o otázky týkající se plánu tvorby 
rozpočtu na rok 2021 (rozpočet, který již byl připraven v průběhu října a listopadu 2020, ale 
kvůli významnému ponížení odhadu především v kapitole daňových příjmů, bude tvořen 
znovu poté, co MÚ obdrží aktuální reálný odhad příjmů pro rok 2021), dále se jednalo o dotazy 
na fungování úřadu a jeho organizací a realizaci již započatých investičních akcí v rámci 
rozpočtového provizoria (jednalo se především o fungování škol, školek apod.). Přítomní 
členové FV se po vzájemné diskusi shodli, že je odpovědné vstoupit do roku 2021 v systému 
rozpočtového provizora, protože by bylo nezodpovědné tvořit rozpočet, když nejsme aktuálně 
schopni odhadnout detailně příjmové kapitoly rozpočtu. 
 
K bodu ad 4)  Analýza a plán rozvoje sportu ve městě Beroun 2018-2030 – aktualizace 
projektu 
Se zpracovanou analýzou přítomné členy FV seznámila Ing. Simona Boldi, vedoucí odboru 
školství a volnočasových aktivit. 
Analýza stanovuje priority pro období 2018 – 2030, které by měly být potřebné při 
rozhodovacích procesech.  Cílem analýzy je zlepšit podmínky pro sport a volnočasové aktivity 
ve městě.  
Součástí dokumentu jsou přílohy, které obsahují mj.  seznam sportovišť ve městě, informace 
o sportovištích provozované městem Beroun a Berounkou sportovní, a.s. déle o sportovištích 
provozované školami i soukromými subjekty a v neposlední řadě přehled výdajů na sport 
v období 2012 – 2020. 
Rada města Beroun dne 11.11.2020 usnesením č. 365/54/RM/2020 doporučila souhlasit 
s návrhem aktualizace tohoto dokumentu. 
 
Finanční výbor poté měl přistoupit ke hlasovaní o jednotlivých bodech. V 16:30 přišel pátý člen 
FV pan Ing. Adam Voldán. Předseda FV proto rozhodl, že nově příchozího člena členové FV 
seznámí s agendou, která již byla projednána, aby byl schopen o jednotlivých bodech hlasovat. 
Pan Voldán měl celou řadu dotazů, které již byly dříve členům FV zodpovězeny, proto na ně 
mohli reagovat a problematiku mu znovu vysvětlit. Do diskuse se aktivně zapojili všichni 
členové FV včetně paní tajemnice.  
 
Před samotným hlasování pan Voldán oznámil, že již souhlasně hlasovat pro návrhy FV 
nebude, protože nechce být spoluzodpovědný za souhlasná rozhodnutí FV. Po dotazu paní 



 

3 

tajemnice FV, zda se správně domnívá, že pan Voldán těm, kteří rozpočet tvoří a členům FV, 
nedůvěřuje, pan Voldán tuto její domněnku potvrdil. 
 
Předseda FV sdělil, že to je samozřejmě jeho právo, že každý člen FV je přítomen za sebe a 
může samozřejmě hlasovat podle svého přesvědčení a přistoupil ke hlasování o jednotlivých 
bodech: 
 
Hlasování: 
K Bodu ad 2) 
Usnesení:  Finanční výbor souhlasí s návrhem Rozpočtového opatření města Beroun č. 2 
pro rok 2020 a doporučuje  Zastupitelstvu města Beroun schválit  Rozpočtového opatření 
města Beroun č. 2 na rok 2020 v předloženém znění. 
Hlasování:     4 pro – 1 se zdržel  - 0 proti 
 
K Bodu ad 3) 
Usnesení:  Finanční výbor souhlasí s návrhem Rozpočtového provizoria města Beroun pro 
rok 2021 a doporučuje  Zastupitelstvu města Beroun schválit Rozpočtové provizorium 
města Beroun pro rok 2021 v předloženém znění. 
Hlasování:     4 pro – 1 se  zdržel - 0 proti 
 
K Bodu ad 4) 
Usnesení:  Finanční výbor bere na vědomí  návrh aktualizace  dokumentu  „Analýza a plán 
rozvoje sportu ve městě Beroun 2018 – 2030“ 
Hlasování:     4 pro - 1 se zdržel - 0 proti 
 
Po hlasování o výše uvedených bodech přistoupil předseda FV k určení plánu činnosti FV pro 
rok 2021. Předseda FV navrhl plán činnosti, kterým by se měl FV zabývat v roce 2021 
(projednávání tvorby rozpočtu, posuzování RO, projednávání závěrečného účtu a dalších 
materiálů souvisejících s činností FV). Pan Voldán požadoval plán vytvořit mnohem podrobněji 
a zahrnout do něj více kontrolní činnosti (např. kontrolu došlých faktur apod.). 
 
Poté předseda FV přistoupil ke hlasování o připraveném plánu činnosti FV pro rok 2021 
v původním znění. 
 
K bodu ad 5)   Plán činnosti finančního výboru na rok 2021 
 

Finanční výbor předkládá plán činností výboru pro rok 2021: 

-      projednávání návrhu rozpočtu města Beroun pro rok 2021 

-  projednávání a stanoviska k rozpočtovým  opatřením města Beroun v roce 2021, 

k závěrečnému účtu města Beroun za rok 2020. 

- dále  bude svoláván v případě  potřeby součinnosti při stanoviscích souvisejících 
s rozpočtem města Berouna. 
 
Usnesení:        Finanční výbor navrhuje plán činností výboru ve výše uvedeném znění. 
Hlasování:  4 pro – 0 se  zdržel  - 1 proti 
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Po hlasování předseda FV požádal paní tajemnici, aby jej neprodleně informovala o jakýchkoliv 
změnách, které nastanou v souvislosti s přípravou rozpočtu pro rok 2021 tak, aby bylo možné 
co nejdříve svolat další jednání FV, který by se těmito změnami zabýval. Předběžně bylo určeno 
další jednání FV na leden 2021. 
 
 

Předsedající ukončil jednání výboru v 17.15 hod.   

 

Předseda finančního výboru: Ing. Viktor Burkert                ----------------------------------------- 

Ověřila:  Petra Grubnerová                                                    -----------------------------------------             

Zapsala: Ing. Marcela Maršíková                                            ----------------------------------------                         

 


